

Date: 30th July 2026

Ref: EMSTEEL- GCEO-ADX-055-26

التاريخ: 30 يوليو 2026

المرجع: EMSTEEL-ADX-GCEO-055-26

To: Disclosure & Compliance Section
Market Operation Surveillance Dept.
Abu Dhabi Securities Exchange

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Subject: Results of the 4th Board Meeting of EMSTEEL Building Materials PJSC for the year 2026

الموضوع : نتائج الاجتماع الرابع لمجلس إدارة شركة إمستيل لمواد البناء ش.م.ع (إمستيل) لعام 2026

We write to notify you that the Board of Directors of EMSTEEL Building Materials PJSC (EMSTEEL) held its 4th meeting for the year 2026 at 3:00 pm on Thursday, 30th July 2026, and adopted the following resolutions:

نفيدكم علماً بأن مجلس إدارة شركة إمستيل لمواد البناء ش.م.ع (إمستيل) قد عقد اجتماعه الرابع لسنة 2026 في تمام الساعة الثالثة عصراً من يوم الخميس الموافق 30 يوليو 2026، واعتمدت القرارات التالية:

- 1) Approval of the financial statement for the period ended on 30 June 2026.
- 2) "Emirates Cement" business subsidiary formation (to be 100% owned by EMSTEEL).
- 3) Reformation of the Board & management appointment for Emirates Steel Industries Co PJSC, a 100% owned subsidiary of EMSTEEL.
- 4) Appointment of Mrs. Rania Sekeik as EMSTEEL Board Secretary.
- 5) Other business.

- 1) الموافقة على البيانات المالية للفترة المنتهية في 30 يونيو 2026.
- 2) تأسيس شركة تحت مسمى "الإمارات للأسمنت" وهي شركة تابعة مملوكة بنسبة 100% لإمستيل.
- 3) إعادة تشكيل مجلس إدارة وتعيين الإدارة التنفيذية لشركة حديد الإمارات ش.م.ع.
- 4) تعيين السيدة/ رانيا سكيك أمين سر مجلس إدارة الشركة.
- 5) مواضيع أخرى.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Eng. Saeed Ghumran Al Remeithi
Group Chief Executive Officer of
EMSTEEL Building Materials PJSC

م/ سعيد غمران الرميثي
الرئيس التنفيذي
لمجموعة إمستيل لمواد البناء ش م ع

Copy to: Capital Market Authority (CMA)

نسخة إلى: السادة/ هيئة سوق المال

Public

EMSTEEL Building Materials PJSC \ Industrial City of Abu Dhabi (ICAD 1) Mussafah

PO Box 9022, Abu Dhabi, UAE \ Tel +9712 5511187 \ EMSTEEL.COM